
Den 18/7 samlades ett 20 tal avelsintresserade shetlands ägare o uppfödare på 

Stuteri Stellagården i Fjälkinge för att diskutera reglerna kring hingst o sto 

reglementena samt avel.  

Ämnet var intressant o dagen flög snabbt förbi mellan god mat o trevliga 

synpunkter. 

Varmt tack till Svenska Hästavelsförbundet för ert stöd till de ung i hästsverige! 

/ Emma Kjellman Shetland Syd 

 

 

 

 


